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Protokół Nr XXXIV.2017 

z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 czerwca 2017 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1210  

w budynku Gimnazjum w Halinowie przy ul. Okuniewskiej 115, otworzył obrady XXXIV sesji 

Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Bogumiła 

Januszewska, Pan Dawid Wojda, Pan Bogdan Janczarek, Pan Przemysław Mirosz, Pan Andrzej 

Piekuciński, Pani Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zwrócił się z wnioskiem o:  

 przesunięcie punktu nr:  

 17 – „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody  

na podjęcie partnerskiej współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, Liderem przy 

realizacji projektu pn. „Wirtualny Warszawski Obszar Funkcjonalny (Virtual WOF)” 

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Warszawskiego Obszaru 

Funkcjonalnego, zgłoszonego do współfinansowania ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 (Oś Priorytetowa II Wzrost  

e-potencjału Mazowsza, Działanie 2.1 E-usługi, Poddziałanie 2.1.2. E-usługi dla 

Mazowsza w ramach ZIT” i omówieniu go w punkcie nr 12, oraz 

 18 – „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody  

na podjęcie partnerskiej współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, Liderem przy 

realizacji projektu pn. „Promocja gospodarcza Warszawskiego Obszaru 

Funkcjonalnego (WOF Expo)” w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego, zgłoszonego do współfinansowania  

ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020  

(Oś Priorytetowa III Rozwój potencjału innowacyjnego i przedsiębiorczości, 

Działanie 3.2 Internacjonalizacja MŚP, Poddziałanie 3.2.1 Promocja gospodarcza 

regionu w ramach ZIT) i omówieniu go w punkcie nr 13; 

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie: 

 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa 

Kościelna – część A, gmina Halinów, jako punkt nr 19, 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 2017 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 2017 roku. 
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 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Grabina – część B, gmina Halinów, jako punkt nr 20, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina 

Halinów, jako punkt nr 21; 

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr 21 – „Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 1 czerwca 2017 roku”. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław 

Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła Januszewska. 

Porządek obrad XXXIV sesji w dniu 29 czerwca 2017 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2016 roku. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2016 roku. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2016 roku. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie 

partnerskiej współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, Liderem przy realizacji projektu 

pn. „Wirtualny Warszawski Obszar Funkcjonalny (Virtual WOF)” w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego, 

zgłoszonego do współfinansowania ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego na lata 2014-2020 (Oś Priorytetowa II Wzrost e-potencjału Mazowsza, 

Działanie 2.1 E-usługi, Poddziałanie 2.1.2. E-usługi dla Mazowsza w ramach ZIT  

– Druk Nr 318 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie 

partnerskiej współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, Liderem przy realizacji projektu 

pn. „Promocja gospodarcza Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego (WOF Expo)”  

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Warszawskiego Obszaru 

Funkcjonalnego, zgłoszonego do współfinansowania ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
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Mazowieckiego na lata 2014-2020 (Oś Priorytetowa III Rozwój potencjału innowacyjnego  

i przedsiębiorczości, Działanie 3.2 Internacjonalizacja MŚP, Poddziałanie 3.2.1 Promocja 

gospodarcza regionu w ramach ZIT) – Druk Nr 319 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 313 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2017 rok – Druk Nr 314 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Halinów  

za 2016 rok – Druk Nr 315 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok – Druk Nr 316 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego przez Gminę Halinów w 2017 roku – Druk Nr 317 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna – część A, gmina 

Halinów – Druk Nr 322 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Grabina – część B, gmina Halinów  

– Druk Nr 323 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 324 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 320 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Państwa             reprezentowanych przez 

radcę prawnego Małgorzatę Denst – Druk Nr 321 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, 

złożył sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 1 czerwca 2017 roku do 

29 czerwca 2017 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 29 umów oraz 10 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 01.06.2017 r. – Piknik rodzinny organizowany przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Halinowie; 

 02.06.2017 r. – Spotkanie przedstawicieli Gmin Wiejskich i Miejsko-Wiejskich 

Województwa Mazowieckiego dotyczące m. in. Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich (PROW) oraz współpracy Gmin z Urzędem Marszałkowskim; 

 03.06.2017 r. – Jubileusz 10-lecia Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty; 

 06.06.2017 r. – Konwent Wójtów i Burmistrzów Powiatu Mińskiego, który odbył się  

w Sulejówku;  
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 13.06.2017 r. – Spotkanie z Wicemarszałek Senatu Panią Marią Koc w sprawie 

pozyskania środków na zakup średniego samochodu bojowego dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Długiej Kościelnej; 

 14.06.2017 r. – Wręczenie odznaczeń członkom Cechu Rzemiosł Różnych  

i Przedsiębiorczości w Sulejówku; 

 16.06.2017 r. – Walne Zgromadzenie Członków Lokalnej Grupy Działania Ziemi 

Mińskiej; 

 20.06.2017 r. – Spotkanie z Młodzieżową Drużyną Pożarniczą z OSP w Długiej 

Kościelnej dotyczące zadań własnych Gminy w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańców oraz realizowania przepisów przeciwpożarowych w Gminie Halinów; 

 21.06.2017 r. – Zakończenie sezonu artystycznego Gminnego Centrum Kultury; 

 22.06.2017 r. – Zakończenie roku szkolnego w Gimnazjum w Halinowie; 

 23.06.2017 r. – Zakończenie roku szkolnego w pozostałych szkołach z terenu gminy 

Halinów; 

 24.06.2017 r. – Obchody Powiatowego Święta Straży Pożarnej oraz Jubileusz 55-lecia 

OSP w Cisiu. 

Ponadto Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski celem uzupełnienia swojego 

sprawozdania poinformował o przygotowywanych przez Polskie Górnictwo Naftowe  

i Gazownictwo (PGNiG) przetargach na projektowanie odcinków sieci gazyfikacyjnej na terenie 

gminy Halinów (projekty dotyczą 3 obszarów: 1 – Krzewina, Desno; 2 – Wielgolas Brzeziński, 

Cisie; 3 – Grabina, Józefin). Następnie mówca powiedział, że w czerwcu br. odbyły się  

2 rozprawy sądowe dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Michałów. Z uwagi na zaskarżenie przez Miejskie Przedsiębiorstwo Oczyszczania 

w m. st. Warszawie nieobowiązującej uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu 

Michałowa, Spółka wykazująca naruszenie interesu prawnego za namową Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego (WSA) w Warszawie, wycofała skargę. Burmistrz Halinowa wyraził 

zdziwienie wobec przygotowania przez prawników Spółki dokumentacji procesowej w sposób 

kompleksowy i kosztowny bez uprzedniego sprawdzenia, czy skarżony akt prawa miejscowego 

jest nadal aktualny. W przypadku zaś drugiej rozprawy ze skargi wniesionej przez Wojewodę 

Mazowieckiego, mówca oznajmił, iż decyzją WSA w Warszawie uchwała Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 21 września 2016 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Michałów, gmina Halinów, została uchylona. Wyrok nie jest 

jeszcze prawomocny oraz podlega zaskarżeniu. Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski 

stwierdził, że pomimo uchylenia przedmiotowej uchwały, zaistniała sytuacja jest dla Gminy 

Halinów korzystna, bowiem w momencie kiedy nowy, uchwalony w 2016 roku plan Michałowa 

przestałby funkcjonować, to obowiązywać będzie uchwała Rady Miejskiej w Halinowie z 2002 

roku, w której teren działki Spółki oznaczony jest jako las. Prawdopodobnie Naczelny Sąd 

Administracyjny (NSA) w Warszawie przekaże skargę do WSA w Warszawie celem 

ponownego rozpatrzenia. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 zakończeniu prac przy budowie ul. Konopnickiej w Okuniewie, zadanie realizowała 

firma STRABAG, koszt inwestycji to 341 399,00 zł oraz roboty dodatkowe, których 

koszt opiewał na kwotę 30 000,00 zł, zadanie zostało zakończone i odebrane; 

 pracach przy budowie III etapu chodnika wzdłuż drogi gminnej ul. Sarniej od mostu  

w Zagórzu do drogi wojewódzkiej nr 637, zadanie wykonuje firma MAR-KOP z Cisia, 

wartość inwestycji wynosi 183 569,38 zł; 
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 Zakładzie Komunalnym w Halinowie, który zakończył prace przy budowie kanalizacji 

sanitarnej w ul. Chmielnej w Okuniewie, było to zadanie wykonane w ramach 

inicjatywy lokalnej, mieszkańcy ulicy ponieśli część kosztów, prace realizowała firma 

Urtech Sp. z o.o.; 

 otworzeniu ofert w przetargu na przebudowę dróg gminnych: 

 ul. Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej (II etap), 

 ul. Kilińskiego, Zachodniej, Prusa w Halinowie, 

 ul. Leśnej w Długiej Szlacheckiej, 

 ul. Radosnej w Cisiu, 

 w Wielgolesie Brzezińskim (część drogi kolejowej), 

 nr 181/2 w Michałowie, 

 drogi łączącej ul. Warszawską z ul. Hipolitowską w Hipolitowie, 

 nr 39 w Zagórzu, 

w przetargu wpłynęły 4 oferty, Gmina Halinów w budżecie na 2017 rok przewidziała na 

realizację zadania kwotę 860 000,00 zł brutto, najtańsza oferta złożona przez firmę 

POLHILD S.C. z Kobyłki opiewała na kwotę 1 236 000,00 zł brutto, przetarg został 

unieważniony; Burmistrz Halinowa wystąpił do Rady Miejskiej w Halinowie o zwiększenie 

w budżecie środków na wykonanie przedstawionego zadania;  

 otworzeniu ofert w przetargu na budowę ul. Konopnickiej w Halinowie (II etap  

od ul. Okuniewskiej do ul. Bema), w przetargu wpłynęły 4 oferty, Gmina Halinów na 

wykonanie inwestycji zarezerwowała kwotę 550 000,00 zł, przetarg został unieważniony 

z uwagi na wysokość najtańszej oferty, która wynosiła 676 000,00 zł i znacznie 

przewyższała wartość środków przeznaczonych na realizację zadania; 

 podpisaniu przez Zakład Komunalny umowy dotyczącej budowy 2 pompowni ścieków 

wraz z przewodami tłocznymi i studniami rozprężnymi w Józefinie, Długiej Kościelnej 

(przy ul. Chojniak) oraz w Okuniewie, w przetargu wpłynęły 4 oferty, jako 

najkorzystniejsza wybrana została oferta firmy Urtech Sp. z o.o. na kwotę 322 309,14 zł; 

 budowie sieci kanalizacyjnej wraz z przepompownią w ul. 3-go Maja w miejscowości 

Halinów (do granicy z Krzewiną), w przetargu ogłoszonym przez Zakład Komunalny 

wpłynęły 2 oferty, najtańsza oferta firmy Urtech Sp. z o.o. na kwotę 496 714,34 zł; 

 podpisaniu umowy z firmą Elektropol Mieczysław Nagraba dotyczącej doświetlenia ulic 

(m.in.): 

 Wierzbowej w Hipolitowie, 

 bocznej od Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej, 

 Jutrzenki w Cisiu, 

 Pomarańczowej, Gruszkowej, Truskawkowej, Morwy, Dzikiej Róży, Agawy, 

Jagodowej w Kazimierowie, 

 Jarzębinowej w Hipolitowie, 

 bocznej od ul. Stołecznej oraz Stołecznej w Józefinie, 

 Krótkiej w Okuniewie, 

 bocznej od ul. Okuniewskiej w Halinowie, 

łączny koszt realizacji zadania wynosi 90 220,50 zł; 

 podpisaniu umowy z firmą Elektropol Mieczysław Nagraba na projektowanie  

i wybudowanie oświetlenia w: Józefinie (na ulicy bocznej od ul. Stołecznej), Hipolitowie 

(na ul. Grabowej od ul. Jaworowej do ul. Warszawskiej), termin realizacji prac upływa  

z końcem listopada 2017 roku, łączna wartość inwestycji to 34 440,00 zł; 
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 trwających pracach przy budowie przedszkola w Okuniewie, Gmina Halinów musiała 

wystąpić o zamienne pozwolenie na budowę w związku z wymaganiami 

przeciwpożarowymi, przedmiotowe pozwolenie zostało pozyskane w dniu 27 czerwca 

bieżącego roku.  

Na salę wszedł radny Pan Przemysław Mirosz. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy Urzędu Miejskiego w 2016 roku 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przedstawił w formie multimedialnej i omówił 

sprawozdanie3 z pracy Urzędu Miejskiego w Halinowie w 2016 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z inwestycji gminnych w 2016 roku 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił w formie multimedialnej  

i omówił sprawozdanie4 z inwestycji gminnych w 2016 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Na salę weszli radni: Pani Edyta Woźniakowska i Pan Bogdan Janczarek. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2016 roku 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie Pani Dorota Górska 

omówiła sprawozdanie5 z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2016 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki w imieniu mieszkańców Sołectwa Okuniew poinformował,  

że w związku z utrudnieniami związanymi z przebudową drogi wojewódzkiej nr 637, kierowcy 

pojazdów częściej korzystają z bocznych ulic, do których należą m.in.: Słoneczna, Parkowa, 

Akacjowa, Jeździecka, Zacisze oraz Husarii. Z uwagi na tłuczniową podbudowę niektórych  

dróg, mieszkańcy Okuniewa skarżą się na nadmierne okurzenie budynków ich domów, 

ogrodzeń oraz stan zdrowia wywołany tworzonymi w powietrzu pyłami. Mówca zauważył,  

że w niektórych miejscach ukazały się plakaty z hasłami: „Zwolnij!” lub „Wdychamy kurz!”, 

jednak przedmiotowe działanie okazało się bezskuteczne. Niektóre osoby przed swoimi 

posesjami umiejscowili ostrzegawcze znaki drogowe, kamienie, opony lub wykopali rowy,  

by wymusić spowolnienie ruchu drogowego. Radny poprosił o podjęcie działań mających  

na celu minimalizację skutków modernizacji drogi wojewódzkiej oraz zapytał o możliwości 

poprawy sytuacji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz na wstępie odpowiedział, że większość 

dróg zlokalizowanych na terenie sołectwa Okuniew jest w dobrym stanie technicznym, czego 

wynikiem jest wzmożona prędkość pojazdów. Mówca zauważył, że duża część dróg  

w Okuniewie wykonana jest z asfaltu, jednak jest także część wykonana z kruszywa. 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 2017 roku. 
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 2017 roku. 
5 Załącznik nr 5 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 2017 roku. 
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Tłuczniowa podbudowa dróg jest następstwem budowy kanalizacji. Sytuacja kurzenia się  

w obecnym stanie rzeczy, tj. podczas przebudowy drogi wojewódzkiej jest nieunikniona. 

Jedynym rozwiązaniem jest stopniowe przykrywanie kolejnych nawierzchni dróg tłuczniowych 

asfaltem. W kwestii kierowców, którzy nagminnie łamią przepisy, Zastępca Burmistrza 

Halinowa poinformował, że patrol policyjny kilka razy w tygodniu dokonuje kontroli pojazdów 

poruszających się po modernizowanym odcinku drogi. W dalszej części swojej wypowiedzi 

mówca podkreślił, że Gmina Halinów starała się o wyznaczenie innej trasy objazdu do 

miejscowości Okuniew. Następnie Pan Adam Sekmistrz oznajmił, że nowo wybudowana  

ul. Marii Konopnickiej w Okuniewie nie zostanie otworzona do czasu ukończenia modernizacji 

drogi wojewódzkiej. Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że dodatkowym 

utrudnieniem może być kompleksowa przebudowa mostu w Okuniewie, która spowoduje 

całkowite zamknięcie ruchu. W przypadku zaś układania kamieni bądź kopania rowów przed 

posesjami, mówca powiedział, że są to czynności nielegalne, zagrażające zdrowiu i życiu 

pozostałych mieszkańców. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że Gmina 

Halinów wystąpiła do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich (MZDW) oraz firmy 

STRABAG o zmianę organizacji ruchu poprzez usytuowanie tablic – zakaz wjazdu – w ulicę 

Zacisze, Jeździecką oraz Wiklinową. Przedmiotowy wniosek został uwzględniony. Niebawem 

zmiana zostanie wprowadzona. Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca odniósł się  

do nowych nakładek asfaltowych, które na ulicy Parkowej i Akacjowej powstaną  

po zakończeniu przebudowy drogi wojewódzkiej w 2018 roku. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki ad vocem do wypowiedzi przedmówcy stwierdził, że 

mieszkańcy Okuniewa rozumieją obawę przed zniszczeniem nowo wybudowanej ulicy Marii 

Konopnickiej, jednak uważają, że natężenie ruchu nie byłoby szkodliwe.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że w momencie 

przebudowy mostu i zamknięcia ruchu drogowego w Okuniewie, istnieje możliwość otwarcia 

ulicy Konopnickiej dla mieszkańców Okuniewa. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki w swojej wypowiedzi odniósł się do problemu komunikacji 

publicznej w kierunku Warszawy. Mówca zauważył, że jest to sytuacja uciążliwa nie tylko dla 

mieszkańców Okuniewa. W okresie wakacyjnym w kierunku Okuniewa i Michałowa nie 

kursuje żaden autobus. Ponadto, by dojechać autobusem linii nr 5 do Halinowa, część 

mieszkańców musi iść pieszo ok. 1-1,5 km, aby dostać się do właściwego przystanku 

autobusowego zlokalizowanego przy drodze wojewódzkiej nr 637. Radny zapytał, czy istnieje 

możliwość przedłużenia trasy linii autobusowej nr 5 o inne miejscowości? W przypadku linii 

PASMO, która kursuje do Warszawy przez Sulejówek problem stanowią długie odstępy 

czasowe pomiędzy kursami. Mówca powiedział, że konieczne jest wywieszenie na przystankach 

autobusowych oraz tablicach ogłoszeniowych aktualnych rozkładów jazdy. Ponadto ważne jest 

ogłoszenie informacji o organizacji ruchu.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że w ostatnim czasie prowadzone 

były rozmowy zarówno z Zarządem Transportu Miejskiego (ZTM) w sprawie komunikacji  

w Okuniewie oraz połączenia Warszawy z Gminą Halinów, jak również z lokalnym 

przewoźnikiem firmą MOBILIS. Istnieje kilka możliwych do zrealizowania wariantów 

rozwiązania problemu. Niektóre z nich Gmina Halinów mogłaby wykonać sama, niektóre przy 

współpracy z innymi podmiotami (np. z Miastem Sulejówek). Nie mniej jednak wszystkie 

ewentualne koncepcje są możliwe do wykonania po zakończeniu modernizacji drogi 

wojewódzkiej. W obecnej chwili Gminie Halinów udało się jedynie zorganizować przystanek 

autobusowy przy ulicy Cmentarnej w Okuniewie. Natomiast w przyszłości jest szansa  

na stworzenie linii łączącej Okuniew z komunikacją kolejową w Sulejówku bądź też 

bezpośrednio z Warszawą. Burmistrz Halinowa zadeklarował, że o każdym kolejnym spotkaniu 

organizowanym przez Gminę Halinów, a dotyczącym poprawy komunikacji na terenie gminy 

Halinów będą informowani wszyscy zainteresowani samorządowcy.  
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do wypowiedzi 

Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego przypomniał, że oprócz lokalnej komunikacji 

gminnej, do Warszawy kursują także autobusy firmy MOBILIS.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił,  

by nie ograniczać rozmów dotyczących komunikacji publicznej jedynie do miejscowości 

Okuniew, Hipolitów i Halinów.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski powiedział, że zamiarem Gminy było 

kompleksowe rozwiązanie problemów komunikacyjnych. W przypadku stworzenia linii 

kursującej do Warszawy, obejmowałaby ona większość Gminy, nie tylko omawiane 

miejscowości. Może być tak, że na spotkania dotyczące lokalnego transportu Rada Miejska  

w Halinowie będzie delegowała zainteresowanych radnych do udziału w rozmowach. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki w kolejnej swojej wypowiedzi zgłosił problem 

organizowanych w niedzielne popołudnia rajdów motorowych (zwłaszcza ulicą Zduńską  

i Pułtuską w Okuniewie w stronę poligonu). Mówca poprosił Burmistrza Halinowa Pana Adama 

Ciszkowskiego oraz radnych Rady Powiatu Mińskiego o wsparcie Wydziału Ruchu Drogowego 

Komendy Powiatowej Policji w Mińsku Mazowieckim oraz działania profilaktyczne 

Komisariatu Policji w Halinowie. Dla podkreślenia słuszności wnoszonych próśb mówca 

poinformował o wypadku mającym miejsce na terenie gminy Zielonka, gdzie kierowca crossa 

potrącił na przejściu dla pieszych 7-letnią dziewczynkę. Zdaniem radnego należy dołożyć 

wszelkich starań, by zapobiec podobnym zdarzeniom w Gminie Halinów. Pan Krzysztof 

Mościcki poprosił o skuteczną interwencję w przedstawionej sprawie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

(również na wniosek Sołtysa Okuniewa) trwa planowanie organizacji ruchu m. in. na ulicy 

Pułtuskiej w Okuniewie, gdzie wykonane zostaną progi zwalniające. Ponadto mówca 

powiedział, że organizowane rajdy każdorazowo należy zgłaszać na Policję.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki powiedział, że w czerwcu br. w Internecie ukazało  

się zaproszenie do wzięcia udziału w rajdach terenowych, które to wyścigi mają mieć miejsce  

na poligonie wojskowym pomiędzy Zielonką a Sulejówkiem. Natomiast dojazd do strefy kibica 

w Okuniewie. Mówca poinformował, że mieszkańcy Okuniewa z powodu zdenerwowania 

wynikającego z niewiedzy na temat organizowanych wyścigów wielokrotnie telefonicznie 

rozmawiali zarówno z Sołtysem Okuniewa, jak również z Policją. Radny podkreślił,  

że mieszkańcy Okuniewa nie wyrażają zgody na tego typu wydarzenia. Bowiem zdaniem 

mówcy takie „atrakcje” nie służą promocji Okuniewa, czy Gminy Halinów.     

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz ad vocem do wypowiedzi radnego 

Pana Krzysztofa Mościckiego powiedział, że po raz pierwszy usłyszał o wydarzeniu 

zorganizowanym na terenie poligonu wojskowego stanowiącego własność Nadleśnictwa 

Drewnica w Ząbkach. Mówca poprosił radnego o złożenie uwag na piśmie. Przedmiotowe 

zastrzeżenia zostaną przekazane do Nadleśnictwa, które musiało wyrazić zgodę na organizację 

rajdów. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki zapytał, czy przewidziane jest przesunięcie linii energetycznej 

na ulicy Warszawskiej od mostu do ulicy Parkowej w Okuniewie? Stare słupy energetyczne 

zlokalizowane są na środku nowego chodnika.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że podczas ostatniego 

spotkania z Dyrektorem Oddziału Mińskiego PGE oraz Zastępcą Dyrektora Oddziału 

Mazowieckiego PGE obecny był także Dyrektor MZDW w Warszawie Pan Mariusz Kozera. 

Przedstawiciele PGE uważają, że budowa nowej linii nie leży w ich kompetencji,  

a wykonanie nowych przyłączy leży w gestii właścicieli – nie ma takiej możliwości ani prawnej, 

ani technicznej ani finansowej. Gmina Halinów ze swojej strony wykonała inwentaryzację 

słupów TP oraz energetycznych, które kolidują z przebudową drogi wojewódzkiej nr 637,  
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a przede wszystkim kolidują z budową nowego chodnika. Wszystkich słupów jest ok. 32. 

Telekomunikacja Polska wstępnie wyraża zainteresowanie współpracą. Niekiedy nie ma 

możliwości zmiany lokalizacji słupów, jednak TP deklaruje chęć pomocy w naprawie obecnie 

istniejących. Gmina Halinów chciałaby w trakcie modernizacji drogi nr 637 dokonać  

na chodniku przesunięć słupów w taki sposób, by umożliwić swobodne przejście pieszych. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki zapytał o modernizację linii energetycznej w Okuniewie wraz 

z wymianą stacji przesyłowej z uwagi na częste awarie energetyczne we wskazanym rejonie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że jest 

tworzony projekt przebudowy linii średniego napięcia przez PGE. Gminie Halinów zależy na 

opracowywanym projekcie. Obecnie trwają rozmowy na temat lokalizacji stacji kontenerowych. 

Niekiedy problem stanowią kwestie własnościowe terenów prywatnych. Ponadto przeszkodę 

może stanowić brak możliwości wykonania okablowania pod drogą wojewódzką nr 637 – jeżeli 

zadanie nie zostanie zrealizowane teraz, w ciągu 5 lat od ukończenia modernizacji drogi firma 

STRABAG nie wyda pozwolenia na przebudowy w pasie drogowym.     

Radny Pan Jan Stankiewicz na wstępie swojej wypowiedzi odniósł się do linii autobusowej 

grupy MOBILIS, która w trakcie roku szkolnego dowoziła dzieci z Michałowa do szkoły  

w Okuniewie. Mówca zauważył, że ze wskazanego środka transportu często korzystały osoby 

starsze, które wyruszały w podróż na zakupy lub do lekarza. Radny zapytał, czy istnieje 

możliwość przywrócenia kursu na okres wakacyjny? Ponadto Pan Jan Stankiewicz wspomniał  

o przeprowadzonej niegdyś rozmowie z ZTM dotyczącej stworzenia możliwości połączenia 

Michałowa ze stacją kolejową w Sulejówku-Miłosnej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że ze strony ZTM jest 

możliwość połączenia stacji kolejowej Sulejówek, Sulejówek-Miłosna z każdą miejscowością  

z terenu gminy Halinów. Problem stanowią środki finansowe. Obecnie Gmina Halinów  

za utrzymanie linii 704 ponosi koszty ok. 450 000,00 zł. Utworzenie linii z Sulejówka  

do Okuniewa z częstotliwością połączeń zbliżoną do linii 704 to koszt ok. 300 000,00  

– 400 000,00 zł. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zaproponował, by podczas prowadzenia rozmów dotyczących 

komunikacji w Gminie Halinów rozważyć możliwość utworzenia linii ZTM łączącej Michałów 

ze Starą Miłosną (w tym ze stacją kolejową w Sulejówku) przy jednoczesnej rezygnacji z usług 

firmy MOBILIS i lokalnego transportu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do wypowiedzi 

przedmówcy poinformował, że w ostatnim czasie w firmie MOBILIS nastąpiły zmiany  

w Zarządzie Spółki. W najbliższej przyszłości prowadzone będą rozmowy na temat współpracy 

z Gminą Halinów. Z pozyskanych statystyk dotyczących ilości osób kupujących bilety oraz 

korzystających z linii autobusowych grupy MOBILIS (poza uczniami dojeżdżającymi  

z Michałowa do szkoły w Okuniewie) wynika, że średnia liczba zakupu biletów nie wykracza 

poza 1,5 pasażera na przejazd. 

Radny Pan Jan Stankiewicz stwierdził, że nie będzie wnikał, dlaczego taka ilość biletów 

została sprzedana na omawianych liniach autobusowych. Ponadto mówca oznajmił, że pocztą 

pantoflową otrzymał informację, że w niedalekiej przyszłości na terenie gminy Halinów 

prawdopodobnie nie będą kursowały autobusy firmy MOBILIS, lecz BAGS.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz oznajmił, że im więcej przewoźników 

kursujących na terenie gminy Halinów, tym lepiej. Dodatkowo mówca powiedział, że Gmina 

Halinów wydała ostatnio zezwolenie na prowadzenie usług komunikacyjnych na terenie gminy, 

lecz do tej pory przedsiębiorstwo nie uruchomiło nowych linii autobusowych.   

Radny Pan Bogdan Janczarek w imieniu mieszkańców ul. Parkowej i Akacjowej  

w Okuniewie podziękował za plany wykonania w przyszłości nowych nakładek asfaltowych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

Komisja nie obradowała w okresie 01.06.2017-29.06.2017 r. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 06.06.2017 r. – omówienie korespondencji skierowanej do Komisji; informacja 

dotycząca budowy autostrady A2 na terenie gminy Halinów z uwzględnieniem analizy 

pozytywnych i negatywnych skutków oddziaływania; informacja na temat remontu 

Domu Kultury w Halinowie. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

Komisja nie obradowała w okresie 01.06.2017-29.06.2017 r. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 27.06.2017 r. – informacja z działalności Gminnej Komisji ds. rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz działań wspierających politykę prorodzinną i rodzin 

w 2016 roku; sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2016 roku. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 05.06.2017 r. – podjęcie wniosku o udzielenie Burmistrzowi Halinowa absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu Gminy w 2016 roku; siatka płac pracowników Urzędu 

Miejskiego w Halinowie – zgodność z Rozporządzeniem dotyczącym wynagrodzeń 

pracowników samorządowych oraz innych jednostek budżetowych; analiza wydatków 

na administrację samorządową i fundusze sołeckie w 2016 roku. 

Radny Pan Marcin Pietrusiński w imieniu Radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego 

Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 28.06.2017 r. – zapoznanie się z wykazem udzielonych ulg i umorzeń w 2016 roku, 

zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przed udzieleniem 

informacji na temat pism, które wpłynęły do Rady poinformował o statuetce dla Rady Miejskiej 

w Halinowie, którą Rada otrzymała od Ochotniczej Straży Pożarnej w Cisiu w ramach 

podziękowań za wieloletnią, owocną współpracę w dniu 24 czerwca 2017 roku podczas 

obchodów Powiatowego Dnia Strażaka oraz Jubileuszu 55-lecia OSP w Cisiu. Następnie mówca 

poinformował, że do Rady wpłynęły następujące pisma: 



11 

 

 wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Halinowa z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok, 

 pismo Pana                                          dotyczące przekazania stanowiska Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie ewentualnej budowy wodociągu w Starym Koniku, 

 pismo Prezesa Rady Ministrów dotyczące repatriantów powracających do Polski, 

 skarga Państwa                  na uchwałę Nr XXVIII.251.2016 Rady Miejskiej w Halinowie 

z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Krzewina, gmina Halinów, 

 pismo Pani                                  skierowane do Burmistrza Halinowa dotyczące wydania 

opinii w zakresie pełnienia przez Panią                obowiązków Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie, 

 pismo Burmistrza Halinowa dotyczące zaproponowania 2 radnych do składu Komisji 

Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, 

 wniosek mieszkańców Sołectwa Nowy Konik o zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego III części Nowego Konika, 

 pismo Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie dotyczące sprawozdania  

z Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy  

w gminie Halinów na lata 2016-2019, 

 uchwała Nr Wa.235.2017 Składu Orzekającego RIO w Warszawie z dn. 13 czerwca 

2017 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium za 2016 rok, 

 Zaproszenie Stowarzyszenia na Rzecz Osób Niepełnosprawnych „KUBUŚ” na piknik  

z Kubusiową rodziną – „Jesteśmy wśród was”, który odbędzie się w dniu 1 lipca 2017 r. 

o godz. 12:30 w siedzibie Stowarzyszenia. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie 

poinformował o sesji Rady, która odbyła się w dniu 21 czerwca br. Następnie powiedział,  

że zgodnie z obowiązującym Prawem wodnym, Powiat Miński przekazał Spółce Wodnej  

w formie dotacji celowej kwotę 6 300,00 zł. W kwestii przebudowy ulicy 3 Maja w Halinowie 

mówca powiedział, że z uwagi na duże koszty realizacji, zadanie zostanie podzielone na II etapy 

(I do ulicy Powstania Styczniowego wraz z wyjściem za skrzyżowanie i II do ulicy Północnej). 

Następnie Pan Ireneusz Piasecki oznajmił, że niebawem ogłoszony zostanie przetarg na budowę 

chodnika w Cisiu. Realizacja zadania będzie musiała odbyć się w ramach wspólnego 

finansowania. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego poinformował, że w 2017 roku 

bardzo duża pula pieniędzy przeznaczona została na wykonanie nowych nakładek asfaltowych 

na terenie całego Powiatu Mińskiego. Tworząc budżet Powiatu na 2018 rok należy zastanowić 

się, jakie inwestycje zaplanować do realizacji, tak by część środków finansowych zabezpieczyć 

na ukończenie modernizacji ulicy 3 Maja w Halinowie. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w swojej wypowiedzi również odniósł 

się do przebudowy ulicy 3 Maja w Halinowie. Z uwagi na ogromne nakłady finansowe 

niezbędne do realizacji inwestycji, zadanie zostało podzielone na II etapy. Obecnie ogłoszony 

został przetarg na wykonanie I etapu. Część II najprawdopodobniej zrealizowana zostanie  

w 2018 roku. W przypadku budowy chodnika w Cisiu mówca zaznaczył, że właściwym byłoby 

wykonanie zadania w całości, bez podziału na II etapy. Pan Piotr Wieczorek wyraził nadzieję,  

iż złożone w przetargu oferty będą spełniały finansowe oczekiwania współpracujących 

samorządów. W kwestii zaś dalszej części budowy chodnika w Kazimierowie, mówca oznajmił,  

że w bieżącym roku brak jest środków finansowych na wykonanie kolejnych prac. Ponadto 



12 

 

radny Rady Powiatu Mińskiego poinformował, że w czasie wakacji na drogach powiatowych 

zlokalizowanych na terenie gminy Halinów zostanie wykonane poziome oznakowanie 

(namalowane zostaną pasy ciągłe).   

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował, że sesja absolutoryjna odbyła się  

21 czerwca br. Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie finansowe za 2016 rok. Zarząd Powiatu Mińskiego otrzymał absolutorium. 

Mówca zakomunikował, że Powiat Miński ponownie przystąpił do Grupy Zakupowej Energii 

Elektrycznej. Ponadto Sekretarz Halinowa podał kilka dodatkowych informacji dotyczących 

świadczeń medycznych udzielanych przez Szpital Powiatowy w Mińsku Mazowieckim. W roku 

2016 w szpitalu leczonych było łącznie 27 723 osoby. W szpitalu jest 229 łóżek. Zgodnie  

ze zmianą rozporządzenia dotyczącego spraw zdrowotnych, lekarz będzie musiał mieć dostęp 

do pacjenta z każdej strony. To oznacza, że zmniejszy się liczba dostępnych w pokoju łóżek  

ze względu na brak możliwości usytuowania łóżka przy ścianie. Mówca oznajmił, że odbyło się 

66 939 wizyt lekarzy oraz 741 wizyt położnych, świadczeń pielęgniarskich udzielono 23 356 

razy. W 2016 roku odnotowano: 

 73 zgony na oddziale chirurgii ogólnej, 

 0 zgonów na oddziale położniczo-ginekologicznym, 

 351 zgonów na oddziale chorób wewnętrznych, 

 0 zgonów na oddziale pediatrycznym, 

 44 zgony na oddziale intensywnej terapii, 

 34 zgony na szpitalnym oddziale ratunkowym. 

Łącznie 502 zgony. Ogólna liczba pracowników wynosi 558, w tym 461 osób stanowią kobiety 

i 97 osób, mężczyźni. W szpitalu pracuje 67 lekarzy oraz 216 pielęgniarek. Na zakończenie 

swojej wypowiedzi Sekretarz Halinowa poinformował, że obecnie odbywają się już operacje  

w wyremontowanej części szpitala. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki w uzupełnieniu 

wypowiedzi przedmówcy poinformował, że w 2016 roku wpłynęły zaledwie 2 skargi 

mieszkańców Powiatu Mińskiego na działalność Inspektora Nadzoru Budowlanego. Komisja 

Rewizyjna przeanalizowała przedmiotowe skargi i uznała je za bezzasadne. Dodatkowo mówca 

wspomniał o zmianach w prawie budowlanym, które stanowią, że obecnie nie jest wymagane 

uzyskanie pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego. Konieczne jest jedynie zgłoszenie 

zamiaru budowy. W 2016 roku przyjęto 916 zgłoszeń o zakończeniu budowy obiektów 

budowlanych, w tym 533 budynków mieszkalnych jednorodzinnych. W związku ze 

zgłoszeniami przeprowadzono 592 kontrole. Wszczęto 27 postępowań egzekucyjnych. W toku 

prowadzonych postępowań administracyjnych wydanych zostało 652 decyzji oraz 657 

postanowień. Zostały nałożone kary finansowe – opłaty legalizacyjne 155 000,00 zł, kary 

administracyjne 71 500,00 zł, grzywny 364 000,00 zł, mandaty karne 9 100,00 zł. 

Podsumowując Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego poprosił, by w przyszłości 

zwracać szczególną uwagę i stosować się do obowiązujących przepisów prawa, celem 

uniknięcia niepotrzebnych kłopotów.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do radnych 

Rady Powiatu Mińskiego. Mówca zauważył, że dużą część dochodów Powiatu stanowią środki 

finansowe wpływające do budżetu z tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych  

i prawnych. Znaczną ilość tych dochodów stanowią podatki płynące z Gminy Halinów.  

Z uwagi na ogromne nakłady finansowe wydatkowane przez Powiat na Szpital Powiatowy  

w Mińsku Mazowieckim, Burmistrz Halinowa podziękował za wszystkie inwestycje, które 

Powiat Miński realizuje na terenie gminy Halinów. Dodatkowo Pan Adam Ciszkowski 

zauważył, że Gmina Halinów w bardzo małym stopniu korzysta ze szkół średnich na terenie 

Powiatu Mińskiego, czy też ze Szpitala Powiatowego w Mińsku Mazowieckim. 
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Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek poinformował, że budżet Powiatu 

Mińskiego wynosi ok. 130-135 mln złotych. Większa część budżetu przeznaczana jest  

na finansowanie szkolnictwa. Proporcjonalnie Gmina Halinów otrzymuje największe fundusze 

ze środków zarezerwowanych na inwestycje. Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca 

podziękował wszystkim radnym Rady Powiatu Mińskiego, którzy wspierają działania 

powiatowych przedstawicieli Gminy Halinów i umożliwiają Gminie dalszy rozwój. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by Powiat 

Miński realizował wynikające z ustawowych przepisów obowiązki we własnym zakresie. 

Gmina Halinów podejmuje się wykonywania tak wielu nowych inwestycji, że niekiedy nie jest 

w stanie dofinansować realizowane przez Powiat zadania. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki wyjaśnił, że obecnie 

bardzo wiele Gmin deklaruje chęć partycypowania w kosztach podczas realizacji konkretnych 

planów. Radny powiatowy powiedział, że czasami występuje problem z wyborem inwestycji  

do realizacji w danej miejscowości. Niegdyś to Gmina Halinów najczęściej występowała  

z wnioskiem o wykonanie zadania z udziałem swoich środków finansowych. W dalszej części 

swojej wypowiedzi mówca odniósł się do uwag zgłoszonych przez radnego Rady Miejskiej  

w Halinowie Pana Krzysztofa Mościckiego dotyczących słupów energetycznych 

zlokalizowanych w środku nowobudowanego chodnika w Okuniewie. Pan Ireneusz Piasecki 

oznajmił, że wystosował w tej sprawie pismo do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana 

Andrzeja Solonka.  

Radny Pan Jan Papis powiedział, że wczesną wiosną w miejscowościach Brzeziny, Wielgolas 

Brzeziński, Wielgolas Duchnowski zostały wycięte gałęzie drzew, które do tej pory nie zostały 

uprzątnięte. Mówca zaznaczył, że stanowią one zagrożenie pożarowe. Radny poprosił  

o interwencję.     

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1435.  

Obrady wznowiono o godz. 1505.  
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na podjęcie partnerskiej współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, 

Liderem przy realizacji projektu pn. „Wirtualny Warszawski Obszar 

Funkcjonalny (Virtual WOF)” w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego, zgłoszonego  

do współfinansowania ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 (Oś Priorytetowa  

II Wzrost e-potencjału Mazowsza, Działanie 2.1 E-usługi, Poddziałanie 

2.1.2. E-usługi dla Mazowsza w ramach ZIT – Druk Nr 318 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na podjęcie partnerskiej współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, 

Liderem przy realizacji projektu pn. „Promocja gospodarcza 

Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego (WOF Expo)” w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Warszawskiego Obszaru 

Funkcjonalnego, zgłoszonego do współfinansowania ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 

(Oś Priorytetowa III Rozwój potencjału innowacyjnego  

i przedsiębiorczości, Działanie 3.2 Internacjonalizacja MŚP, Poddziałanie 

3.2.1 Promocja gospodarcza regionu w ramach ZIT) – Druk Nr 319 

Projekty uchwał od punktu nr 12 do nr 13 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie swojej 

wypowiedzi, w imieniu nieobecnego radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej poinformował, że przedmiotowa Komisja nie jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. Następnie Przewodniczący Rady otworzył 

dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis jako członek Komisji Budżetowej wyjaśnił, że niejednomyślność 

podczas obradowania nad omówionymi projektami uchwał wynikała z wątpliwości radnych,  

co do konieczności podejmowania przedmiotowych uchwał. Po wysłuchaniu wypowiedzi 

Zastępcy Burmistrza Halinowa radny przyznał, iż z uwagi na wiążącą współpracę z m. st. 

Warszawą podjęcie omawianych uchwał jest niezbędne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński opowiedział  

o swoich wątpliwościach dotyczących podjęcia omawianych uchwał. Zdaniem mówcy stacje 

badające stan środowiska zlokalizowane w Okuniewie i Halinowie nie byłyby miarodajne 

względem całej Gminy Halinów. Obecnie nie sposób jest szczegółowo scharakteryzować 

planowaną współpracę, bowiem przedstawione projekty, tj. Virtual WOF oraz WOF Expo są na 

etapie opracowywania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że udział Gminy Halinów  

w komponencie turystycznym wynosi ok. 600,00 zł, natomiast w komponencie mobilności  

ok. 1 600,00 zł. Jeżeli w przyszłości przedmiotowe projekty generowałyby dla Gminy większe 

nakłady finansowe to współpraca nie będzie podejmowana. Ze względu na uprzednie ustalenia  

i wyrażoną przez pozostałych partnerów Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) 

gotowość do współpracy, Gmina Halinów chciałaby uczestniczyć w opracowywanych 

koncepcjach. Ponadto mówca stwierdził, by osoby, które mają wątpliwości, co do lokalizacji 
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stacji badawczych kontrolujących jakość środowiska, zgłosiły wszelkie propozycje innego 

miejsca budowy obiektów. Jeżeli przedmiotowe propozycje wpłyną do Urzędu, to 

prawdopodobnie wystosowane zostanie pismo w sprawie możliwości zmiany lokalizacji stacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odniesieniu  

do sporu Gminy Halinów z warszawską Spółką zajmującą się gospodarką odpadami, a mając  

na względzie miasto stołeczne Warszawę, które we współpracy samorządowej w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) jest podmiotem wiodącym, zaproponował,  

by zamiast w Okuniewie wybudować stację badającą jakość środowiska w Michałowie. Takie 

działanie miałoby na celu ukazanie Michałowa jako terenu przyjaznego dla społeczeństwa, 

terenu, gdzie można wspólnie z rodziną wybrać się na spacer do lasu, czy na grzyby. 

Warszawiacy muszą wiedzieć, że jest to dla mieszkańców Gminy Halinów teren ważny i przede 

wszystkim czysty, ekologiczny.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że propozycja zostanie 

przeanalizowana i ewentualnie lokalizacja zostanie zmieniona, o ile będzie to możliwe.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie partnerskiej 

współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, Liderem przy realizacji projektu pn. „Wirtualny 

Warszawski Obszar Funkcjonalny (Virtual WOF)” w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego, zgłoszonego do współfinansowania  

ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 (Oś Priorytetowa II Wzrost  

e-potencjału Mazowsza, Działanie 2.1 E-usługi, Poddziałanie 2.1.2. E-usługi dla Mazowsza  

w ramach ZIT – Druk Nr 318 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, 

Pani Bogumiła Januszewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie partnerskiej 

współpracy z Miastem stołecznym Warszawą, Liderem przy realizacji projektu pn. „Promocja 

gospodarcza Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego (WOF Expo)” w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego, 

zgłoszonego do współfinansowania ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata  

2014-2020 (Oś Priorytetowa III Rozwój potencjału innowacyjnego i przedsiębiorczości, 

Działanie 3.2 Internacjonalizacja MŚP, Poddziałanie 3.2.1 Promocja gospodarcza regionu  

w ramach ZIT) – Druk Nr 319 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, 

Pani Bogumiła Januszewska. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028  

– Druk Nr 313 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 314 

Projekty uchwał od punktu nr 14 do nr 15 omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Andrzeja Piekucińskiego poinformował,  

że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 313 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2017 

rok – Druk Nr 314 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2016 rok– Druk Nr 315 

Projekt uchwały w formie prezentacji multimedialnej omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta 

Leleń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował,  

że przedstawione sprawozdanie zostało szczegółowo omówione podczas wspólnych posiedzeń 

Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetowej.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2016 rok  

– Druk Nr 315. 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2016 rok – Druk Nr 316 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Pan Adam Rudnicki odczytał Uchwałę  

Nr Wa.161.2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

24 kwietnia 2017 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy 

Halinów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2016 rok. Mówca 

poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem podczas 

posiedzeń Komisji w dniach 25 i 29 maja 2017 roku. Następnie Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej odczytał wniosek (wraz z uzasadnieniem) w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2016 rok, który został przez 

Komisję podjęty w dniu 5 czerwca 2017 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odczytał Uchwałę  

Nr Wa.235.2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

13 czerwca 2017 roku dotyczącą zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium za 2016 rok. Następnie 

mówca podziękował członkom Komisji Rewizyjnej oraz Skarbnikowi Halinowa Pani Anecie 

Leleń za omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz przygotowanie wniosku  

o udzielenie Burmistrzowi absolutorium. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie swojej wypowiedzi stwierdził, że rok 

2016 był dla Gminy Halinów bardzo dobrym rokiem, zarówno po stronie dochodów, jak  

i wydatków. Wykonanie planowanych dochodów na poziomie ponad 100% jest wynikiem 

dobrze prowadzonej gospodarki finansowej. Mówca zauważył, że startując w wyborach 

samorządowych obiecywał, że Gmina Halinów będzie utrzymywana w dobrej kondycji 

finansowej, powiększane będą dochody i realizowane liczne inwestycje. Następnie Burmistrz 

Halinowa życzył Gminie Halinów kolejnych, owocnych lat dobrej polityki finansowej 

stwarzającej Gminie wiele możliwości rozwojowych. Mówca podziękował wszystkim obecnym 

podczas sesji radnym za działalność na rzecz tak dobrego wykonania budżetu Gminy w 2016 

roku. Ponadto Pan Adam Ciszkowski podziękował swoim współpracownikom, zwłaszcza 

Skarbnikowi Halinowa Pani Anecie Leleń, która bezpośrednio odpowiada za sprawy finansowe 

oraz Zastępcy Burmistrza Halinowa Panu Adamowi Sekmistrzowi oraz Sekretarzowi Halinowa 

Panu Robertowi Grubkowi za wsparcie w pracy burmistrza oraz tworzenie mocnych filarów 

Urzędu Miejskiego w Halinowie. Na zakończenie Burmistrz Halinowa podziękował radnym 

Rady Miejskiej w Halinowie za dobrą, pozytywną współpracę oraz za koncentrowanie się na 

rozwoju Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu 

wszystkich radnych Rady Miejskiej w Halinowie podziękował za możliwość realizacji 

osobistych oraz wspólnych planów i zamierzeń mających na celu poprawę codziennego życia 

lokalnej społeczności. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok – Druk Nr 316 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

Dyrektor Gimnazjum w Halinowie Pan Jan Rutkowski w imieniu wszystkich Dyrektorów 

Szkół z terenu gminy Halinów serdecznie podziękował Burmistrzowi Halinowa Panu Adamowi 

Ciszkowskiemu, radnym Rady Miejskiej w Halinowie oraz wszystkim pracownikom Urzędu 

Miejskiego w Halinowie za owocną współpracę w 2016 roku. Edukacja dzieci i młodzieży jest 

formą inwestycji w przyszłość młodych, wartościowych i wykształconych obywateli Gminy 

Halinów. 

Radna Pani Katarzyna Goździewska w imieniu mieszkańców Halinowa podziękowała za 

ciężką pracę i gospodarność na rzecz rozwoju całej Gminy Halinów. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował przedstawicielom jednostek 

oświatowych za bardzo miły gest oraz również podziękował Dyrektorom Szkół za ich pracę na 

rzecz gminnego samorządu lokalnego. Mówca podkreślił ich duże zaangażowanie w rozwój 

szkolnych placówek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił krótką 

przerwę o godz. 1625 Obrady wznowiono o godz. 1630  

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego przez Gminę Halinów w 2017 roku – Druk 

Nr 317 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował,  

że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego przez Gminę Halinów w 2017 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Gminę 

Halinów w 2017 roku – Druk Nr 317 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, 

Pani Anna Ludwiniak, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła Januszewska. 
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19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna  

– część A, gmina Halinów – Druk Nr 322 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Grabina  

– część B, gmina Halinów – Druk Nr 323 

Projekty uchwał od punkt nr 19 do nr 20 omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Radni Rady Miejskiej w Halinowie rozpatrzyli uwagi wniesione do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Długa Kościelna. Odbyło się głosowanie każdej kolejnej uwagi. Radni głosowali 

jednogłośnie, podtrzymując rozstrzygnięcia Burmistrza Halinowa nie uwzględniające bądź 

częściowo nie uwzględniające wnoszonych uwag. Na sali obecnych było 11 radnych (nieobecni 

to: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Anna Ludwiniak, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska). 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z załącznikami w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna – część A, gmina Halinów  

– Druk Nr 322 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pani Anna Ludwiniak, Pan Dawid Wojda, 

Pani Bogumiła Januszewska. 

Radni Rady Miejskiej w Halinowie rozpatrzyli uwagi wniesione do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Grabina. Odbyło się głosowanie każdej kolejnej uwagi. Radni głosowali 

jednogłośnie, podtrzymując rozstrzygnięcia Burmistrza Halinowa nie uwzględniające bądź 

częściowo nie uwzględniające wnoszonych uwag.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z załącznikami w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Grabina – część B, gmina Halinów – Druk  

Nr 323 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 
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21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński, 

gmina Halinów – Druk Nr 324 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis zapytał, czy autostrada A2 jest na dole, czy na górze przedstawionego 

załącznika graficznego? Ponadto mówca zapytał, czy pozostała część nieobjęta planem będzie 

częścią F? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że autostrada A2 znajduje się na 

dole przedmiotowego rysunku. Następnie powiedział, że pozostała część zostanie wyłączona  

z opracowania.  

Radny Pan Jan Papis powiedział, że mieszkańcy pozostałej, nieobjętej nowym planem części 

terenu nie są skłóceni. Miejscowe prawo nie zakłóca ich interesów. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski wyjaśnił, że omawiany projekt uchwały jest 

także wynikiem braku akceptacji niektórych mieszkańców Wielgolasu wobec obowiązującego 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński, 

gmina Halinów – Druk Nr 324 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów – Druk  

Nr 320 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis wyjaśnił, że nazwa Ekologiczna została zaproponowana ze względu na 

Strefę Krajobrazu Chronionego, w której znajduje się przedmiotowa ulica. Działki wzdłuż drogi 

tworzące kompleks leśny określane są przez mieszkańców Wielgolasu Duchnowskiego jako 

świerczyna. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas 

Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 320 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi 

Państwa                   reprezentowanych przez radcę prawnego Małgorzatę 

Denst – Druk Nr 321 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Państwa                reprezentowanych przez radcę 

prawnego Małgorzatę Denst – Druk Nr 321 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Dawid Wojda, Pani Bogumiła 

Januszewska. 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Nie było głosów w dyskusji. 
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25. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 29 czerwca 2017 roku o godz. 1700 zamknął obrady XXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 czerwca 2017 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

29 czerwca 2017 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 

2017 roku. 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie Burmistrza Halinowa z pracy Urzędu Miejskiego w Halinowie  

w 2016 roku. 

4. Załącznik nr 4 – sprawozdanie Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2016 roku. 

5. Załącznik nr 5 – sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w Gminie Halinów w 2016 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych 

osób. Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1764 z późn. zm.). Wyłączenia dokonał pracownik Biura 

Rady. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 


